
 

 
 

Bestyrelsesmøde 
 

Torsdag den 23. april 2015 afholdtes bestyrelsesmøde i Amager Badminton Club.  
 
På mødet deltog fra bestyrelsen Morten Munch, Thomas Kledal, Susan Christensen og Julie Schramm 
Rasmussen og Sacha Nørsø.  
 
Som observatører deltog Nicklas Jensen, Henrik Knoll og Majken Dehn.  
 
Der forelå følgende dagsorden: 
 

1. Konstituering af bestyrelse (valg af næstformand) 
2. Præsentation 
3. Valg af referent 
4. Godkendelse af referat fra generalforsamling 
5. Sammensætning af bestyrelse 

a. Besættelse af ledige bestyrelsesposter 
b. Indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling 
c. Fordeling af opgaver 

6. Økonomi 
7. Nyt fra kontoret 
8. Ungdom 
9. Senior 
10. Motionist 
11. Veteran 
12. Klubmesterskaber 
13. Tilmelding af hold til holdturneringen 2015/2016 
14. Holdturneringsmøde 
15. Hjemmeside 
16. Forslag vedrørende Klubliv Danmark 
17. Badminton Københavns Repræsentantskabsmøde den 12. maj 2015 
18. Huslejesag 
19. Retssag mod 10 medlemmer 
20. Dragørmarkedet 
21. Eventuelt 

 
 
Ad 1 - Valg af næstformand 
 
Thomas Kledal valgtes til næstformand. 
 
 
 



 

   side 2 
 

 

Ad 2 - Præsentation 
 
Vi startede mødet med en kort præsentationsrunde. 
 
Ad 3 - Valg af referent 
 
Sacha skriver referatet denne gang, men er ikke fast valgt til denne post. 
 
Ad 4 - Godkendelse af referat fra generalforsamlingen 
 
Thomas tilretter referatet og sender til dirigent for underskrivelse.  
 
Herefter sendes det til Julie så hun kan lægge det op på hjemmesiden. 
 
Ad 5 - Sammensætning af bestyrelsen 
 
Ad A - Besættelse af ledige poster 
 
De ledige poster er motionistformand, veteranformand samt formandsposten. Bestyrelsen indstiller på 
den ekstraordinære generalforsamling Henrik som motionistformand. Thomas som formand og 
Majken som økonomiansvarlig, idet det vurderedes, at det var godt at skille formandsposten og 
”økonomiansvarlig-posten” ad.  
 
Ad B - Indkaldelse af ekstraordinær generalforsamling 
 
Ekstraordinær generalforsamling afholdes den 9. Maj 2015 kl. 18.00.  
 
Morten sørger for udsendelse af indkaldelse med Kirstens hjælp.  
 
Ad C - Fordeling af opgaver 
 
Julie påtager sig alle opgaver mht. hjemmeside og sponsorer. Henrik hjælper til mht. Sponsorer. 
 
Morten og Sacha står for alt vedrørende restauratør og forretningsfører. 
 
Morten og Nicklas tager sig af turneringsplanlægningen her til sommer. 
 
Thomas og Majken tager sig af alle opgaver omkring økonomien. 
 
Opgaverne omkring lokalerne påtager Henrik sig. 
 
Ad 6 -  Økonomi 
 
Vi har fået fordelt det overordnede ansvar.  
 
Til næste møde bedes Kirsten sende den sædvanlige råbalance - Thomas beder herom. 
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Vi vil bede Kirsten om - til næste bestyrelsesmøde - at undersøge, om det vil give mening at samle 
vores konti i én bank. 
 
FOS tilskud skal søges inden 1. juni 2015 - Kirsten arbejder herpå og har det som 1. Prioritet.  
 
Thomas vil følge op og sørge for, at Kirsten har alt hvad hun skal bruge. 
 
Ad 7 - Nyt fra kontoret 
 
Kirsten deltog ikke i mødet. 
 
Kirsten arbejder godt med dagligdagens opgaver og løser disse til bestyrelsens tilfredshed - vi bliver 
behørigt orienteret så alle altid er opdateret på status. 
 
Ad 8 - Ungdom 
 
Der har været afholdt forældre/barn turnering, hvor alle havde en hyggelig dag i klubben. 21 par 
deltog og spiste hos Tina. 
 
Ungerne skal spille AM, og ABC har 14 børn der er udtaget. 
 
Herudover er USU i gang med at planlægge klubmesterskabet. Der er stor opbakning fra spillerne.  
 
Der afholdes sommercamp i uge 32, så alle kan mødes inden sæsonstart. 
 
DGI låner ABC den 29. Juni - 1. Juli til badmintonskole. 
 
USU vil gerne udvide træningen yderligere,  
 
USU har ønske om at skabe endnu en helt lille begyndertræning. 
 
Ad 9 - Senior 
 
Der etableres C-træning om tirsdagen fra 18.40-19.30.  Hertil var der fuld opbakning fra bestyrelsens 
side af. C-træningen tilbydes endvidere træning fredag kl. 19.00. Prisen er kr. 1500 pr. halvår og dette 
er der enighed om. 
 
Ad 10 - Motionist 
 
MOU får en fællestræning op og køre mandag aften og har skaffet træner hertil. Onsdag kunne dog 
også være en mulighed, og det vil undersøges nærmere. 
 
Prisen for dette skal være kr. 1300 pr. halvår for træning én gang om ugen, hvis man derimod melder 
sig til træning begge dage, så koster det kr. 650 pr. halvår for 2. ugentlige træningsdag, eller i alt kr. 
1.950,00 for 2 ugentlige træninger pr. halvår. (svarende til 50 % på træning nr. 2). 
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Dette tilbud får veteranernes også, de får ligeledes en rabat på 
50 % for deres træningsdag nr. 2. 
 
Ad 11 - Veteran 
 
Jacob Manz er tovholder på veterantræningen og det er ham man skal kontakte såfremt man har 
spørgsmål hertil. 
 
Kirsten sørger for korrektion af deltagerbetaling for deltagelse i veterantræningen i indeværende 
sæson.  
 
Vi stiller med 1 + 40 hold (mangler holdleder) og 1 +50 hold (har holdleder). 
 
Ad 12 - Klubmesterskaber 
 
Morten og Nicklas lægger program primo uge 18. 
 
Herudover er der klubmesterskabsfest lørdag den 9. maj 2015 og tilmelding og betaling skal ske til 
Tina inden 7. Maj 2015. 
 
Morten står for køb af præmier. 
 
Ad 13 - Tilmelding af hold til holdturneringen 2015/16 
 
Inden 1. Maj 2015 skal badminton Danmark oplyses hvor mange hold vi vil tilmelde til næste års 
holdturnering. 
 
Hver afdeling skal meddele Kirsten hvor mange hold de vil stille med, senest onsdag den 29. april kl. 
12. 
 
Ad 14 - Holdturneringsmøde 
 
Nicklas og Natasja deltager - mødet finder sted 28. Maj 2015. 
 
Morten melder ABC til. 
 
Ad 15 - Hjemmeside 
 
Der er blevet ryddet op på hjemmesiden, og alle synes det har skabt et bedre overblik. 
 
I stedet for, at alle redigerer på siden, så bedes alles ønsker sendes til Julie som så vil redigere således 
at kun én redigerer på hjemmesiden. 
 
Der skal tages billeder af alle i alle udvalg, som herefter vil blive oploadet på hjemmesiden.  
 
Julie ønsker at lave et tilkøb således at vi kan få lavet hjemmesiden til en mobilversion samt lavet 
siden i forskellige sprog. Dette var bestyrelsen enige i. 
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Ad 16 - Forslag vedrørende Klubliv Danmark 
 
Nicklas redegjorde kort for systemet, og det besluttedes at han blot kunne tilmelde ABC. 
 
Ad 17 - Møde i badminton Københavns repræsentantskabsmøde 
 
Nicklas, Henrik og Thomas deltager i dette møde. Mødet finder sted den 12. Maj 2015. 
 
Morten melder ABC til mødet. 
 
Ad 18 - Huslejesag 
 
Svarskrift bliver afgivet inden den fastsatte frist.  
 
Herefter vil vi modtage orientering om sagens videre forløb. 
 
Ad 19 - Retssag mod 10 medlemmer  
 
Intet nyt. Vi afventer processkrift. 
 
Ad 20 - Dragørmarkedet 
 
Sacha fortalte kort om markedet. Vi får igen i år 2 boder, hvorfra vi skal sælge øl og vand. 10 % af 
overskuddet går direkte til ABC.  
 
Sacha skal til møde med folkene bag Dragørmarkedet onsdag den 29. april 2015 kl. 18.00.  
 
Motionistudvalget hører motionisterne ad, om de kan hjælpe til. 
 
Ad 21 - Eventuelt 
 
Forslag fra USU om "armbånd", som skulle sælges med støtte til klubben. Endvidere havde USU et 
forslag om, at man kunne søge sponsorat til en koldtvandsautomat, der kunne stå i forhallen.  
 
MOU fremsatte forslag om, at der kunne udarbejdes i flyer, som kunne uddeles til USUs børns 
forældre i håb om, at nogle ville synes om at lære at spille badminton, så de kunne spille med deres 
børn.  
 
  
Som referent  
 
 
Sacha Nørsø 
Bestyrelsesmedlem ABC 


